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1 Mötets öppnande

Ordförande Lars-Enar Lindberg hälsade de närvarande vålkomna och förklarade mötet öppnat. Därefter hölls
parentation för under verksamhetsåret bortgångne Frey Westin Parisslingan 15.

2 Fastställande av daqordnins
Utskickad dagordning fastställdes.

3 Kallelse
Frågan om kallelse skickats ut på vederbörligt sett besvarades med ja.

4 Antal närvarande
Antalet representerade fastigheter uppgick till 32 stycken, Parisvägen nr 24,27,28 och 29. Paris Gökväg nr 7 , 12

och14.Parisslingannr1,7,9,12,13,14,15,16,24,25,27,28,30,31,33,34,38,44,42,44,56,58,60,64,och
67. S§relsen representerades av ordförande, sekreterare, hamnkapten, kassör och skogvaktmästare.

5 Ordförande och sekreterare till mötet
Till ordförande och sekreterare till mötet valdes Lars-Enar Lindberg och Christian de Marå

6 Val av två iusterinqsmän och tillika rösträknare
Till justeringsmän och tillika rostraknare valdes:

Mats Kings Parisslingan 1 och Göran Kölborn Parisslingan 16.

7 Stvrelsens berättelse

Följande verksamhetsberättelse hade skickats ut och lästes upp:"Skogsawerkningen, enligt beslutad
skogsvårdsplan, är nu helt genomförd. Efter flera påpekanden från styrelsen fick vi till slut all sly bortfraktad.
Problemet bestod i att avtalet med Skärgårdsskog AB saknades en klausul när projektet skulle vara avslutat,
Skärgårdsskog drog hela tiden ut på tiden med bortfraktning av sly trots flera uppmaningar från vår sida. Eftersom
inget hände så kontaktade vi Janssons Skogskonsult som risade och hämtade inom 1 vecka i höstas. Vi beklagar
att det tog mycket längre tid än planerat att bti av med riset. Som tröst kan dock nämnas att vi fick in nästan 20
000kr utöver de budgeterade2S 000kr. Vi har iidigarelagt årsmötet 1 vecka än planerat, eftersom
vägsamfålligheten har sitt årsmöte veckan efter. S§relsen kommer att informera om de senaste händelserna och
det år därför lampligt att diskutera eventuella synpunkter som vi vill fora vidare till deras möte. Vi hoppas att så
många som möjligt även i år kan/vill gå på samfällighetens årsmöte (1616) för att bevaka våra önskemål och
intressen. Eftersom vår skogvaktmästare Andreas Johansson inte var officiellt invald på årsmötet 2016 blev han

senare tillfrågad om han ville ta uppdraget. Övriga istyrelsen har uppskattat hans engagemang och arbete och vill
att han även i fortsättningen ska axla rollen som skogvaktmästare. lnformation om lagändring har skickats ut av
Lantmäteriet till samtliga fastighetsägare. Brevet i sig kan verka något oklart om vattenrättigheter, mm. Styrelsen
har varit i kontakt med Lantmåteriet och kommer att informera om vad som gäller.

Under arbetsdagarna har inoljning av brygga, målning av klubbhusdetaljer, röjning av sty i området genomförts och
containerns tak målats. Under våren hade vi svårt att hinna med allt som var planerat under arbetsdagarna. Vi ser
gärna att fler medlemmar kommer och hjälper till framöver."

8 Revisionsberättelse
Revisionsberättelsen från ej närvarande revisor Thoresen lästes upp av ordförande Lars-Enar Lindberg.

g Godkännande av resultat- och balansräkning för det qånqna året
Genomgång av resultatet gjordes av föreningens kassör och godkändes av de närvarande medlemmarna.

10 Ansvarsfrihet för stvrelsen under det sånqna året
S§relsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.

11 Val av ordförande
Till föreningens ordförande under ett år valdes Lars-Enar Lindberg, Parisslingan 12.

12 Val av vice ordförande under 2 år
Till vice ordförande under 2 år valdes Håkan Strömberg, Parisslingan 31.

13 Val av kassör under 1 år
Till kassör under 1 år valdes Bengt Blomfelt, Parisvägen 24.

14 Val av sekreterare under I år
Till sekreterare under 1 år valdes Christian de Mare, Parisvägen 27.

15 Val av hamnkapten under 2 år
Till hamnkapten under 2 år valdes Robert Boije, Parisslingan 25.
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Val av skoovaktmästare under 2 år
Till skogvaktmästare under 2 år valdes Andreas Johansson, Parisslingan 38.

Val av representant till väqföreningen under { år
Till representant i vägföreningen under 1 år valdes Kenneth Eriksson, Parisslingan 13.

Val av två suppleanter istvrelsen under ett år
Till styrelserepresentanter under 1 år valdes:
Kenneth Eriksson Parisslingan 13 och Mats Kings, Parisslingan 1.

{9 Val av två revisorer och en revisorssuppleant under 1 år
Till revisorer under ett år valdes Hans Thoresen Paris Gökväg 3 och Ulf Lundin Parisslingan 40
Till revisorssuppleant under ett år valdes Curi öberg, Paris Gökväg 12.

2A Redovisnins av avslutade och påsående aktiviteter
20.1 Skogsawerkning

20.2

Skogsawerkningen med Skårgårdsskog år hel avslutad. Styrelsens uppfattning är att de inte fullföljt sina
åtaganden inom rimlig tid. Vi avser att inte kontakta dem för fortsatta uppdrag. Se punkt 7.

Harka Samfällighetsförening (vägföreningen)
Lars-Enar redovisade vad som hänt i vägföreningen och uppmanade närvarande att delta på deras årsmötel
Förslag till budqet för kommande verksamhetsår
Följande budgetförslag godkändes av årsmötet, för mer specifik information se tidigare utskick:
(Org.nr: 8A2468-5284)

lntäkter
Års- och medlemsavgifter
Klubbhus
Skattepliktiga intäkter virke och
grot
Avgifter Båtklubben
Ränteintåkter
Övriga intäkter
Summa intäkter

Kostnader
Avgift Roslagens Båtförbund
Kostnad arbetsdagar
Föbruknings, korttidsinventarier
Reparation Bastu och klubbhus
Rep & uh båt, brygga/badplais
Rep & uh inventarier, övrigt
Avdragsgilla kostnader
vIrkesförsäljning
Diverse kostnader
Elektricitet
Försäkring
Sophämtning, mm
Bankavgifter
Avskrivning maskiner, inv.
Summa Kostnader

Resultat före skatt
Skafi på årets resultat 22%
Balanserat resultat

Fritt eget kapital
Balanserat resultat från tidigare år
Årets resultat
Avsättning/upplösning reservfond
Utgående fritt eget kapital

Budget Utfall Budget Diff UtfalllBudg
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2018 2017 2017 2417

48 355
0

33 325
200

35 567
2 18A

611
50

33 325
200

18 645
2 184

300
50

0
0

0
I 980

400
0

't6 922

311

0
50 735

1 980
1 740

11 000
3 000
3 500
7 000

0
4 000
5 000
5 000
1 500
1 150

13 090

71 933

2 070
993
947

0
2 577
7 404

0
2747
5 537
4 442

ooÄ

1 105
13 090

54740

2070
1 7A0
2 500
3 000
3 500
2 000

10 000
4 000
5 000
5 500
1 700
1 150

13 090

17 233

0
-707

-1 553
-3 000

-923
5 004

-10 000
-1 253

537
-1 058

-705
45

0
57 920

-7 185
0

-7185

78 572
-7 185

0
71 387

41 507

3A 426
6 931

23 495

55 076
23 495

0
78 571

55 210

-510
0

-510

55 076
-510

0
54 566

-13 703

30 936
6 931

24 005

0
24 005

0
24 005
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22 Beslut om årsavqift för kommande verksamhetsår
Oförändrad årsavgift på 400 kr per fastighet beslutades.

23 Behandlins av från medlemmar inkomna motioner
lnga motioner men s§relsen uppmanas att kolla och rensa föreningens bevlåda.

24 ÖvriEa fråsor
24.{ Kommunalt vatten

Avloppsfrågan för oss kommer att tas upp i kommunfullmäktige 2A2O. Gissningsvis kommer vi få kommunalt vatten
och avlopp 2025.

24.1 Egen båtklubb
S§relsen kommer fortsätta att undersöka om det är mer lönsamt och effektivare att varje båtplatsinnehavare ska
äga sin båtplats.

24.1 Marksamfällighet eller ideell förening
Frågan kom upp angående vilken typ av förening vi är juridiskt. Frågan kommer att behandlas av s§relsen.

Vid protokollet:

&_7*
Christian/cle Mar6

Justens:

/t /" ){r,y
Mats Kings
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Göran Kölborn
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